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May 7, 2023 9:30 AM 2023 年 5月 7 日 上午十一時十五分 

Prayer Focus: 

Pray for us to be open to exhortations daily from the Word of God. 
本週禱告焦點:  

為我們每天從神的話語中接受勸勉禱告. 

Speaker Pastor Ho 講員 何牧師 

Scripture Reading 1 Peter 3:1-7  讀經 彼得前書 3:1-7 
Sermon Title The Way of Husband and Wife 

1. A Precious Wife 

2. An Understanding Husband 

 

證道 夫妻之道 

1. 寶貴的妻子 

2. 按情理的丈夫 

 
_____________________________________________________________________ ____________________________________________________________________ 
  

Announcements 報告事項 

1) Thank you to everyone who came out to help clean our church building and grounds yesterday. 

May we continue to take care of what God has blessed us with. 
1) 感謝昨天來教會幫忙打掃的所有人。願我們繼續打理好神所賜給我們的產業。 

2) There is an Agape Fellowship meeting this Saturday at Penfield starting at 11AM. Please contact 

our brother Allen Lee if you have any questions. 

2) 本週六上午 11點在母堂有博愛團契聚會，如有問題請聯繫李為璜弟兄。 

3) Music and Bible Camp will be held July 31st to August 4th. Registration form can be found at 

rochesterccc.org/mbc23. For questions, please contact Lawrence Tai or MBC@rochesterccc.org. 

3) 音樂聖經營將於 7月 31 日至 8月 4日舉行，報名已經開始，報名網址：

www.rochesterccc.org/mbc23。如有疑問，請與戴中寧（Lawrence）聯繫，或發電

郵到 MBC@rochesterccc.org。 

4) For those attending the church retreat, please pick up a campus map/directions from the 

registration desk in the foyer. 

4) 參加教會退修會的人請在前廳桌上拿取霍頓大學校園地圖。 

5) The church is planning to start a Chinese high school student ministry. Please contact Minister 

Dingli Chen if you have the burden to serve or know any Chinese high school student in 

Rochester. 

5) 教會計劃開展一項中國高中生的事工，若您服事的負擔，或認識在羅城的中國高中

生，請聯繫陳定立傳道。 
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